
Agenda zasedání správní rady nadačního fondu Martiny Čumové dne 13. 6. 2024 v 18.00 

Zasedání se uskutečnilo elektronicky na platformě Zoom, přítomni byli Martin Čuma, Šárka Hlavatá, 
Pavla Nesnídalová, pan Vlastimil Šíbl měl technické problémy. 

Program:  

1. Revizní zpráva, Martin Čuma, předseda správní rady 

Pan Čuma sdílel revizní zprávu která byla přijata bez připomínek. 

2. Zpráva o účetní uzávěrce, Martin Čuma, předseda správní rady 

Pan Čuma sdělil že pani Hřibová opět vypracovala účetní uzávěrku, za což jí všichni členové správní rady 
děkují. Pan Čuma následně poslal zpracované materiály přes datovou schránku na blanenský finanční 
úřad. 

3. Schválení výroční zprávy fondu za rok 2023, Martin Čuma, předseda správní rady 

Členové správní rady si přečetli výroční zprávu a přijali ji bez připomínek. Pan Čuma ji pošle na datovou 
schránku krajského soudu v Brně, který tyto dokumenty eviduje. 

4. Činnost fondu, členové správní rady 

Pan Čuma shrnul dary a příspěvky fondu. Paní Nesnídalová se zmínila že v uplynulém školním roce státní 
dotace na stravu zahrnuje větší okruh žáků takže příspěvky na stravu od nadačního fondu nejsou třeba. 
U výletů se stává že žáci oznámí že na výlet nechtějí, ale ve skutečnosti by chtěli, ale nemají na něj. Zde 
je nutná znalost rodinné situace u učítelů a následné informování žáka nebo rodičů o možnostech fondu, 
což se děje. Takto nedávno vycestoval jeden žák a paní Nesnídalová radě sdělila že dotyčný žák jí 
dokonce přišel poděkovat a sdělit zážitky z výletu do ředitelny. 

5. Rozšíření působnosti fondu na MŠ a ZUŠ, členové správní rady 

Paní Hlavatá oznámila, že se naskýtá možnost příspěvku pro několik žáků v bořitovské MŠ v příštím roce. 
Šlo by o školkovné a stravu. Pan Čuma se zeptal na výši školkovného, je cca. 500 Kč za měsíc, což by fond 
měl zvládnout. Pokud bude třeba, paní Hlavatá se ozve na začátku školního roku 2024-25. Paní 
Nesnídalová řekla, že v Lysicích o fondu ví v MŠ i v ZUŠ, ale potřební žáci nejsou. Obzvlášť u ZUŠ sociálně 
slabé rodiny mají jiné starosti než hudbu a umění, takže zájem je minimální. 


